

Healthy household

ER

*125PV

11月1日至15日 早鳥獎賞

Nov 1 - 15 Early Bird Reward



Thieves盜賊潔淨潤膚皂

Thieves Cleansing Bar Soap

要避免肌膚於秋冬變得乾潤，選用可潔淨潤膚的兩用肥皂沐浴吧！此潤膚皂蘊含Thieves精油及天然植物萃取，純素配方不含人造染料，能潔淨肌膚同時令肌膚用後保持柔潤、健康及幼滑。

Use a soap that can cleanse and soften your skin for shower in dry autumn days! Enriched with the powerful Thieves essential oil blend, moisturizing plant oils and botanical extracts, this soap can help cleanse, soften, and promote healthy skin. Without any synthetic dyes or colorants, the skin appears smooth and refreshed after use.

總值 Total Value HK\$138



2020 NOVEMBER
PV PROMO



ER 450PV
+ 300PV

QQ 450PV
ONLY

盜賊複方精油

Thieves 15ml

無論於家中擴香盜賊、或是將數滴精油加入棉花球以清潔物件，此精油絕對是您清潔與淨化家居的好幫手！它更有提升健康等多項功能，是家居的必備精油。

Whether diffusing or adding drops on cotton ball for household cleaning, Thieves essential oil blend is a must-have cleansing item for every family. Always keep this tiny bottle at home to promote family's health.

時尚汽車擴香器

Car Vent Diffuser (Gray / Rose Gold)

平日駕駛車輛時最怕遇上交通擠塞。這時候開啟汽車擴香器擴香，芬芳的香氣讓車廂變得清新怡神，瞬間令您放鬆心情。

Encountering traffic jam is sometimes an unpleasant experience. Let's fill your vehicle with invigorating scents by using Car Vent Diffuser. You might feel peaceful in seconds.

總值 Total Value HK\$1,526 (HK\$138 + HK\$355 + HK\$375 + HK\$461 + HK\$197)

ER 300PV
+ 190PV

羅文莎葉精油

Ravintsara 5ml

羅文莎葉精油帶有乾淨清新的香氣，能令呼吸暢順。於冥想時擴香，有助釋放負面情緒，為身心帶來平穩與舒緩感覺。

Ravintsara has a pleasant and clean scent. Diffuse it for a soothing breath or use it in meditation for grounding and relaxation.

總值 Total Value HK\$868
(HK\$138 + HK\$355 + HK\$375)

ER 190PV
+ *125PV

茶樹精油

Tea Tree 15ml

將茶樹精油加入洗髮露，能深層潔淨肌膚及頭髮。擴香茶樹亦能令呼吸更順暢，感覺清新提神。

Let's experience the power of the cleansing properties of Tea Tree! Mix it with your carrier oil or add drops in your shampoo to clean your body and hair thoroughly! Diffuse it to have a soothing breath and get refreshed.

總值 Total Value HK\$493
(HK\$138 + HK\$355)



適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限，先到先得，送完即止。有關優惠條款及細則，請參閱Young Living官方網頁。如有任何查詢，Young Living將保留最終決定權。

Available for Hong Kong & Macau market. Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.